



The Ordinary General Meeting of the Omani Qatari Telecommunications Company SAOG ("Ooredoo Oman") was held on Sunday, 12 December 2021 at 3 pm at Ruby Hall in Grand Millennium Hotel in Muscat and via the electronic platform to conduct general meetings through Muscat Clearing and Depository Company SAOC website (www.mcd.gov.om).

تم عقد إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع. ("أوريدو عمان") في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الأحد الموافق ١٢ ديسمبر ٢٠٢١م، وذلك في قاعة روبي بفندق جراند ميلينيوم بمسقط وعبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع. (www.mcd.gov.om).

Below is a summary of the events and decisions taken at the meeting:

وتجدون أدناه ملخص لأحداث الإجتماع والقرارات التي تم إتخاذها فيه:-

1. The proposal of Ooredoo Oman to enter into an Agreement with Starlink Qatar as a new distribution partner along with the existing partners with a limit of R.O. 1.5 million and to waive the requirement of bank guarantee was approved.
2. The proposal of Ooredoo Oman to enter into an Agreement with Starlink Qatar and Starlink Tech SPC as new ICT Partners for B2B and to enter into an Agreement with Starlink Qatar and Starlink Tech SPC as new Indirect Channel Partners for B2B were approved.
3. The proposal to delegate the Board of the Directors (or whom it may delegate) to take all necessary actions for the execution of the Agreements was approved.

1. تمت الموافقة على قيام أوريدو عمان بإبرام اتفاقية مع ستارلنك قطر كشريك توزيع جديد إلى جانب الشركاء الحاليين بحد قدره ١,٥ مليون ريال عماني واستثناء ستارلنك من تقديم الضمان البنكي.

2. تمت الموافقة على قيام أوريدو عمان بإبرام اتفاقية مع ستارلنك قطر وستارلنك للتكنولوجيا ش.ش.و. كشركاء جدد لتكنولوجيا المعلومات والاتصالات لقطاع الأعمال بين الشركات (B2B) وإبرام اتفاقية مع ستارلنك قطر وستارلنك للتكنولوجيا ش.ش.و. كشركاء جدد وكرابط غير مباشر لقطاع الأعمال بين الشركات (B2B).

3. تمت الموافقة على تفويض مجلس الإدارة أو من يتم تكليفه من قبلهم باستكمال كافة الإجراءات المطلوبة لتنفيذ هذه الإتفاقيات.

